
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska 
Landseerklubben den 26/11 2007. 
 
 
Närvarande: Catharina Östman, Monika Gilljam, Bodil Arvidsson, 
Anette Wennström, Agne Grundström  
Frånvarande: Mats Frånberg, Yvonne Kvistberg, Linda Söderström 
 
 
 
 

67. Mötets öppnande 

68. Dagordningen lästes igenom och godkändes 

69. Val av justerare för dagens möte: Catharina  

70. Föregående mötes protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

71. Ekonomisk rapport: Plusgirot 9278,99. Banken 5007,49. Porto, telefon, lokalhyra för 

medlemsmöte, nästa klubbtidning samt julannonsen i Hundsport ska betalas inom kort. 

Två kennlar har ännu inte betalat sin del av denna. 

72. Inkommen post: Dagordning CS möte 27/11, info angående tävlingslicens, registrering 

av patellastatus för alla raser samt pressmeddelanden. 

73. Beslutsfrågor. 

a) Reseräkning från Anette för resa till avelsmöte i Uppsala. Ersättning utgår med 18:-

/mil. 

b) Medlemsmötet den 15/12 ca klockan 16.00. Anette har bokat lokal, SSBK:s 

utbildningslokal i Farsta, kostnad 500:- 

 

 

 

_______      _______



 

74. Rapporter. 

a) Anette rapporterade från mötet med SKK/AK i Uppsala. Hon kontaktar vidare Ann-

Marie Krigh för information från mötet i Dortmund, samt skriver ett frågeformulär till 

våra systerklubbar ute i Europa. 

75. Landseerbladet. Bodil kontrollerar annonspriser från gamla nummer av tidningen så 

att dessa kommer med i nästa nummer. Julnumret är under tryckning. Vi är i akut 

behov av en ny redaktör. Monika är villig att ta på sig uppdraget under villkor att hon 

får hjälp av Mats och Linda Vi behöver också ett tydligt dokument för vad som gäller 

angående tidningens innehåll och layout. Monika, Bodil och Mats tar fram riktlinjer 

gällande tidningen. Bodil kallar och deadline är i slutet på januari. 

76. Hemsidan. Agne lägger in info angående medlemsmötet snarast. Styrelsen vill 

aktualisera förslaget till ny logga och tar upp frågan på medlemsmötet samt i nästa 

klubbtidning. Omröstning kommer att ske på hemsidan och beslut fattas på årsmötet. 

Bodil tar hand om detta. 

77. Övriga frågor.  

a) Anette efterlyser ett klargörande angående styrelsens ärendehantering av ”övriga 

frågor” inför möten. Den som har en fråga skickar i god tid till övriga styrelsen eller 

ringer ordföranden som tar in den i dagordningen. 

b) Diskussion angående nästa årsmöte. Troligen blir det i Västerås den 20/4. 

78. Nästa möte blir före medlemsmötet den 15/12 i SSBK:s lokal. 

79. Agne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Kristina Johansson  Agne Grundström Catharina Östman 

 

Vid protokollet  Mötesordförande Justeras 


